
 MESTSKÉ  ZASTUPITEĽSTVO  SPIŠSKÉ VLACHY          
 

ZÁPISNICA 
 

z 35. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva konaného 22.10.2009 v Galérii Mesta 
Spišské Vlachy 
______________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní: primátor Ľubomír Fifik 

poslanci MsZ: Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, 
Vladimír.Grega, Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Ing. 
Michal Kiššák, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
prednosta MsÚ: Ing. Rastislav Bečker 
zapisovateľka: Júlia Balogová 
ostatní prítomní: Bc. Marta Tomašková, Mgr. Adriana Múdra, predavačky z obchodu 
BALA, p. M. Straka, p. M. Celec 
 

Neprítomní: poslanec MsZ Michal Vaľko   
 

Program: 1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
4. Pripomienky občanov 
5. Projekt zlúčenia obchodných spoločností Mestské lesy a majetky, spol. s r.o.                                                            
a Mestské hospodárstvo, spol. s r.o. 
6. Dodatok č.1 k VZN č. 3/2009 – o určení výšky mesačného príspevku v školských 
zariadeniach 
7. Činnosť komisií 
8. Leader – nástroj na integrovanú podporu rozvoja vidieka 
9. Rôzne  

10. Diskusia 
11. Uznesenia, záver 
 
 
 

K bodu 1  -  Zasadnutie MsZ otvoril a viedol, všetkých prítomných privítal primátor Ľubomír 
Fifik, ktorý oboznámil prítomných s programom zasadnutia a zároveň predstavil nového 
prednostu Ing. Rastislava Bečkera. Poslanci MsZ jednohlasne schválili program zasadnutia. 

 
 

K bodu 2  -  návrhová komisia: Mgr. Chudíková Mária - predseda 
                             Mgr. Blaščák Štefan 
                             Ing. Michal Kiššák 
 

overovatelia: Vladimír Grega 
                    Mgr. Vladimír Baloga 

zapisovateľka: Júlia Balogová 



Táto voľba bola jednohlasne schválená. 
 

K bodu 3  -  Ing. R. Bečker – prednosta MsÚ previedol kontrolu uznesení MsZ prijatých na 34. 
mimoriadnom zasadnutí dňa 22.9.2009 ( viď zápisnica s 34. mimoriadného  MsZ ) 
Ing. M.Kiššák – poslanec sa zaujímal, či je podpísaná zmluva k zasnežovaniu a koľko to bude 
stáť.  
Primátor odpovedal, že zmluva je podpísaná a cena je 300 000 Sk bez DPH. 

 
K bodu 4 – Predavačky z obchodu Bala predniesli problém prísunu tovaru do obchodu a žiadali 
písomné rozhodnutie. Musia v rukách nosiť tovar. 
Primátor p. Ľ. Fifik odpovedal, že problém prísunu tovaru bol viackrát prerokovaný, ale autá, 
ktoré privážajú tovar porušujú dopramné značenie, sú ťažké a svojou váhou poškodzujú 
inžinierske siete. Majiteľ obchodu Bala bol na to upozornený. Pán Ing. Kiššak to mal riešiť, 
preto mu odovzdával slovo. 
Ing. M. Kiššák upozornil na technický problém a to, že autá s tovarom sú ťažké a spôsobujú 
pukanie potrubí vody a kanalizácie, ktoré vedú k bytovkám. Každá oprava stojí cca 24 000 Sk 
a mesto na to nemá. V prípade poruchy bude vedúci musieť brať náklady na opravu na seba.  
Navrhol niekoľko riešení: či nemôžu obchod zásobovať tovarom menšie autá, urobiť prístupovú 
cestu k prednej časti budovy s vyznačením miesta pre zásobovacie autá alebo položiť betónové 
panely. 
Predavacky:  Auto chodi len jedno, dvakrat do týždňa, nemáme prisun tovaru, v stredu to nie je 
možne, v zime, v horúčave, v rukách, parkovisko nie je vyhradené, auta su tam odstavene, 
predajňu by sme museli zatvorit, nech si to každý vyskúša ako to je, to sa nedá ručne skladať, my 
by sme museli zatvoriť prevádzku, myslim že ako vy tu ste pre ľudi, tak aj my sme tu pre ľudí. 
Ing. Kiššak M. povedal, že to bude stat kopu financii, sú to prevadzkové veci, je to problém 
prevádzky.  
Primátor povedal, že prebrali s p. Papcúnom pár veci, je tu jedna z možnosti, pán Papcún ma 
záujem ostat v Spišských Vlachoch, ale ak to nebude zodpovedat jeho predstavám, tak dostal 
návrh vystaviť sa vedľa Rybára, mne záleží na tom, aby sa táto časť vystavila, nasmeroval som 
sa týmto smerom  
p Čurilla a Mgr. Chudíková doporučujú riešiť tento problém s majiteľom obchodu,                        
s p. Papcúnom a nie s predavačkami. Je to v prvom rade vec majiteľa. 
Primátor p. Ľ. Fifik navrhol pozvať majiteľa obchodu Bala p. Papcuna a spoločne nájsť nejaké 
riešenie. 

 
 

K bodu 5 – Ing. Vysopalová, auditorka sa vyjadrila k „Projektu zlúčenia obchodných 
spoločností Mestské lesy a majetky, spol. s r.o. a Mestské hospodárstvo, spol. s r.o.“ 
Ing. Kiššák M. doporučil, aby mestské zastupiteľstvo odsúhlasilo zlúčenie týchto dvoch 
spoločností. Oznámil, že účtovníctvo po kontrole, ktorú vykonali spolu s Ing. Vysopalovou 
a      p. Marcinkovou by malo byť v poriadku. Uzávierka bola vykonaná k 31.8.09 
Navrhol zvolať valné zhromaždenie, ktoré potvrdí zlúčenie, pritom nezabudnúť na právny akt,   
t.j. upozorniť všetky ostatné prísl. orgány. Mesto by malo prebrať majetok: nábytok, prípojku 
vody, počítač. Ďalej upozornil, že je za chvíľu koniec roka a je potrebné urobiť inventúru.  
Primátor Ľ. Fifik sa poďakoval p. Kiššákovi, ktorý pomohol vykonať kontrolu účtovníctva 
Mestského hospodárstva a upozornil, že je pripravená zmluva od p. Ešeka. Na budúci týždeň 
v utorok sa to dorieši. 
Ing. Vysopalová konštatovala, že všetko podstatné už povedal Ing. Kiššák. Táto spoločnosť 
nemá žiadne pohľadávky voči mestu. Je to čisté. Všetky povinnosti by sa mali splniť do konca 
kalendárneho roka. 



 
Ing. Sajdak, zaujimalo by ma, čo vlastne budeme robit, čo nám vyplynie zo zlúčenia. 
Primator, tomu bude predchádzať analýza, zatiaľ to necháme voľné, tu istú robotu budeš robiť, 
ktorú doteraz. 
Prednosta: dnes by sme mali rozhodnuť o projekte, v novej spol. sa potom definujú činnosti, 
ms.lesy ostávajú ako sú  
Ing.Kiššák M. odpovedal na otázku pána Sajdáka a pani Marcinkovej, čo budú robiť, keď sa 
tieto dve spoločnosti zlúčia, že naďalej lesy ostávajú tak ako sú, len sa zlúčia všetky účtovné 
a majetkovo – právne veci. 
Pani Marcinková upozornila, že sa blíži koniec roka a je potrebné riešiť byty na SNP 15, urobiť 
druhé vyúčtovanie, opísat vodomery. Je ochotná pomôcť, ale na ňu samu je to veľa. Kto to bude 
robiť. 
Pani Tomašková sa obrátila na p. kontrolóra s otázkou, kto má robiť správu bytov a kto znáša 
náklady na opravu bytov, nakoľko sú zlé potrubia, zatekajú okná, zlá izolácia strechy, atď. Ďalej 
sú tu neplatiči, ktorí dlhujú veľké sumy. 
Pán kontrolór odpovedal, že je potrebné doriešiť, kto bude mať na starosti byty vo vzťahu 
k účtovníctvu, kto preberie papiere od p. Marcinkovej, malo by to byť urobené k 31.10.2009. Je 
to pod patronátom p. primátora.    
Primátor Ľ. Fifik reagoval, že by bolo dobré rozšíriť organizačnú štruktúru, pribrať silu. 
Prednosta Ing. Bečker R. po prehliadke bytov bol šokovaný v akom katastrofálnom stave sú 
byty, zle urobené, obyvatelia bytov neplatia, nikto na nich netlačí, chyby pri kolaudácii. Navrhol 
tento problém riešiť odborným znaleckým posudkom a potom sa obrátiť na investora. Upozornil, 
že mesto by malo z týchto bytov dobrý príjem a preto jeden človek by sa mal o to poriadne 
starať. 
Mgr. Chudíková M. – obyvatelia bytov spisovali závady, ale stavba je prebratá, takže sa nedá nič 
robiť. 
Pani Tomašková navrhla, aby každý byt mal vlastné vykurovanie a tak nevznikne problem 
s neplatičmi. 
Ing. Kiššák navrhol, že keď sa to nedorieši do konca októbra, tak nech p. primátor pripraví návrh 
ako to riešiť. Zabezpečiť prevod peňazí, účtovných vecí, správy. Čo s tým ďalej? 
Záverečný účet poslanci neschvália, preto je potrebné doriešiť prevzatie, potom personálne 
obsadenie a uzavrieť to, pretože sa to bude ťahať ďalej a do konca roka sú už len 2 mesiace. 
Pán kontrolór F. Stanislav doplnil, že ľudia potrebujú vedieť komu majú od 1. novembra platiť. 
Pani Tomašková upozornila, že je voľný byt, 4 žiadatelia mali záujem, ale dosiaľ sa neozvali. 
Pán primátor navrhol, aby bolo vyhlásené v rozhlase, že je voľný byt a tiež dať to na internet. 
Taktiež navrhol, že k tomuto problému sa poslanci vrátia v bode „rôzne“. 
 

 
K bodu 6 – Mgr. Múdra predložila 2 dokumenty, jeden o určení výšky mesačného príspevku    
na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Sp. Vlachy. Poslanci jednohlasne schválili Dodatok č. 1 
k VZN  č 3/2009 
Druhý dokument je žiadosť Rímsko-katolíckej cirkvi Biskupstvo Sp. Podhradie – Školský úrad 
pod č. 595/2009 o vydanie vyjadrenia k zámeru zriadiť Cirkevnú spojenú školu v Sp. Vlachoch, 
ktorá by zahŕňala Školský klub detí, Základnú umeleckú školu sv. J. Krstiteľa v Sp. Vlachoch. 
Materiály poslala poslancom mailom. 
Mgr. Blaščák upozornil dodržať názvoslovia, tak ako to koncipoval Biskupský úrad, tiež dátum 
žiadosti. 
Mgr. Chudíková M. prečítala návrh uznesenia. Všetci poslanci boli „za“. 
 



 
 
K bodu 7 – Mgr. J. Kočiš informoval prítomných poslancov o zlej situácii v Materskej škole 
a o uvoľnení priestorov bývalých jaslí Základnou školou. 
Mgr. Chudíková M, predsedníčka poriadkovej komisie referovala o zasadnutiach tejto komisie. 
Pán primátor doplnil, že sa verejne ospravedlnil pani Kaľavskej na internete, aj písomne za 
vzniknuté nedorozumenie týkajúce sa zlých susedských vzťahov. Ďalej informoval, že zasadala 
stavebná komisia a rokovalo sa o žiadostiach a sťažnostiach, p. M. Celec žiada o prístupovú 
cestu ku „Kejde“. Vecné bremeno. Komisia s tým súhlasí. 
Ing. Kiššák M. sa opýtal, či je to vyňaté z pôdneho fondu a kto bude platiť za vyňantie z pôdneho 
fondu. 
Primátor Ľ. Fifik predložil žiadosť p. Vaľka, odkúpiť pozemok na Cintorínskej ul. na stavbu rod. 
domu. 
Pán kontrolór – musí prebehnúť verejná súťaž, nakoľko otec je poslancom MsZ. 
Poslanci hlasovali a všetci boli „za“.  
Keďže prišiel p. M. Celec, poslanci sa vrátili k predošlému bodu k žiadosti o príst. cestu           
ku „Kejde“. Tento bod bol uzavretý tým, že Ing. Kiššák sa pokúsi niečo urobiť, aby sa našlo 
rozumné riešenie, zájde aj na kataster. 
Pán primátor predniesol žiadosť Erika Slavkovského o odkúpenie pozemku na garáž, komisia 
súhlasí, ale musí byť verejná súťaž.  
Poslanci jednohlasne súhlasili.  
Pán primátor – ďalším žiadateľom je p. Mertinko (Hodkovce), ktorý chce pozemok Zahuru (za 
Sabínkou) na chatu, komisia súhlasí. 
Poslanci jednohlasne odsúhlasili odpredaj pozemku. 
Pán primátor – informoval o Záchrannej službe, ktorá bude sídliť na SNP 35 a žiada 
o umožnenie prejazdu sanitky, problém robia stĺpiky, ktoré sú postavené v uličke (Dluhý, 
Kľučarová) a sú blízko a staré. 
Ing. M. Kiššák informoval, že sú tu problémy s vlastníctvom „nádvoríčka“, doporučuje výjazd 
na Jilemnického ulicu, prípadne posunúť stĺpiky tak, aby sanitka prešla. 
Pán primátor navrhol navýšiť na budúci rok rozpočet o 100 až 150 000 Sk na oplotenie cintorína. 
p.Celec informoval, žeby mohli pokračovať vo výrobe plota aj cez zimné obdobie, ak by sa našli 
prostriedky a pomohlo by to aj im udržať výrobu a zamestnanosť počas zimy.  
Ing. Kiššák reagoval, že niet z čoho navýšiť, s tým súhlasil aj kontrolór, že voľné prostriedky 
nebudú. 
 
 
K bodu 8 –  Pán prednosta informoval, že Leader bol schválený na 31.zastupiteľstve 
MsZ,združenie Miloj Spiš potrebuje upresniť znenie uznesenia.  
Pán primátor prečítal sedem návrhov projektov, kt. navrhol 
    
   1. detské ihrisko                                               18 200 EUR 
   2. rekonštrukcia pamätníka SNP                        3 400 EUR 
   3. oprava mlynského náhonu                            17 000 EUR  
   4. vybudovanie stanovišťa na kontajnery         13 000 EUR 
   5. vyrovnanie travertínového chodnika, 
        Kostolná ulica                                              37 500 EUR 
   6. revitalizácia studne Zahura pri vleku 
   7. vybudovanie „Teen parku“ 
Je to otvorená záležitosť, preto je možné návrhy poslať združeniu Miloj Spiš. 
 



Ing. Kiššák upozornil, že Leader je beh na dlhé trate, starostovia si myslia, že je tam veľa peňazí, 
čo je omyl, problém vidí v tom, že to dlho trvá. Navrhuje zapojiť do toho podnikateľov zo Sp. 
Vlách. 
Pán prednosta vyzval poslancov, aby podali aj svoje návrhy do budúcnosti. 
Mgr. Baloga V. navrhol vybudovať športové multifunkčné ihrisko na konci záhrady v škole. 
Prednosta mesta navrhol zmenu uznesenia, zrušiť uznesenie 31/4 a prijať nové.  
Všetci hlasovali „za“. 
 

 
K bodu 9 – Primátor mesta navrhol vrátiť sa k problému hospodárstva s bytmi. 
Pani Marcinková sa pýtala komu odovzdá agendu bytoviek SNP a 9.mája, ostatné bytovky budú 
patriť pod bytové družstvo Sp. Nová Ves, ale treba nájsť 178 000 Sk a vyrovnať to do konca 
roka. Je tu problém s vymáhaním nájomného. 
Ing. Kiššák M. žiadal p. primátora, aby uzatvoril zmluvu s bytovým družstvom a prijať k tomu 
uznesenie. Predpokladá, že bytové družstvo bude pýtať od mesta peniaze, keďže nemôže byť 
v mínuse. Problémy s bytmi sa ťahajú už tretí rok, sú tu veľké nedoplatky, nedoriešené stočné. 
Mesto z bytov nedostane nič, ale úver musí platiť z vlastných peňazí. 
Primátor mesta navrhol presunúť zmluvu s bytovým družstvom do budúceho roka. 
Pán prednosta nechápal ako to mohlo dôjsť tak ďaleko a navrhol stretnúť sa na budúci týždeň 
a nájsť nejaké riešenie, aby sa nedoplatky dorovnali do konca roka. 
Všetci poslanci boli za navrhnuté uznesenie. 
Ing. J. Jánošík, predseda kultúrnej komisie informoval o kultúrnych akciách, ktoré sú do konca 
roka: 24.11.2009 bude stretnutie s jubilantmi, Mikuláš v kinosále a vianočný trh. 
Primátor mesta navrhol, aby s jubilantmi posedeli aj poslanci kandidujúci do VÚC. 
Ing. Kiššák bol proti tomu, aby sa stretnutia jubilantov zneužívali na politické ciele. 
 
 
K bodu 10 – Diskusia sa viedla k týmto problémom: 
- ukradnuté odkvapové rúry na mestskom úrade – p. primátor 
- mladé stromy pri ceste k Zahure sú úplne olúpané – ing. Jánošík 
- v kultúrnom dome bola zima počas divadelného predstavenia,  
  p. Tomašková vysvetlila situáciu a informovala, že všetko sa bude riešiť písomne ohľadom 
kultúrneho domu. 
Na záver primátor mesta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 

 
 

K bodu 11 - Predložené návrhy na uznesenia v MsZ prešli schvaľovacím procesom. Prijaté 
uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 
 
 

Zapísala:  Júlia Balogová 
 
 
Spišské Vlachy, dňa  22.10.2009 

                                                                      
Ľubomír Fifík  
                                                                                    
primátor 



 
 
overovatelia: Vladimír Grega ______________________ 
                       
             Mgr. Vladimír Baloga _____________________ 

  
 
 
 

  MESTSKÉ  ZASTUPITEĽSTVO  SPIŠSKÉ  
VLACHY  
 
                                 UZNESENIA č. 35/2009 
 
z 35. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských   
Vlachoch, konaného dňa 22.10.2009 
 
 
 
Uznesenie č.35/1 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
    
 schvaľuje 
- program rokovania 35. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva dňa 22.10.2009                                             
Hlasovanie: za:  10 
                    proti:  0 
                    zdržali sa hlasovania:  0 
                    nehlasovali:  0 
 a volí 
návrhovú komisiu MsZ v obsadení: Mgr. Chudíková Mária - predseda 

                                            Mgr. Blaščák Štefan 
                                            Ing. Michal Kiššák       

                                                          overovatelia: 
Vladimír Grega 

                                                                  Vladimír 
Baloga 

 
Hlasovanie: za:  10 
                    proti:  0 
                    zdržali sa hlasovania:  0 
                    nehlasovali:  0 
 
Uznesenie č.35/2 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 



       berie na vedomie 
pripomienky občanov: 
kto: OBCHOD BALA – zastúpený p. Bendíkovou 
 
predmet pripomienky:  zásobovanie obchodu BALA zo zadu, kedy a prečo bolo zamedzené 
prísunu tovaru v zadnej časti obchodu.  
Odpoved: p. Kiššák  vysvetlil problém, ktorý je technického charakteru, ťažké mechanizmy 
poškodzujú kanál a prívod vody 
         
Uznesenie č. 35/3 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
          berie na vedomie 

1. „Projekt zlúčenia obchodných spoločností“ – záver z ukončenia účtovníctva – prevod 
zostatkov zanikajúcej spoločnosti 

 
a schvaľuje 

1. Projekt zlúčenia obchodných spoločností podľa § 69 a nasl. Obchodného  
zákonníka 

 
2. Zrušenie spoločnosti Mestské hospodárstvo, spol s r.o., Spišské Vlachy,  
SNP 34, 053 61 Spišské Vlachy ku dňu 10. 06. 2009 bez likvidácie s prechodom zostatkov 
aktív a pasív do majetku a záväzkov nástupníckej spoločnosti t. j. Mestských lesov 
a majetkov, spol. s r.o., ul. SNP 34, 053 61 Spišské Vlachy 

    
3. že nástupnícka spoločnosť zabezpečí realizáciu legislatívnych zmien  

v Obchodnom registri Okresného súdu Košice I. s podaním zmien do 31. 12. 2009 
 

Hlasovanie: za: 9 
                    proti: 1 
                    zdržali sa hlasovania: 0 
                    nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 35/4 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
           berie na vedomie 
                       Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 3/2009 – o určení výšky mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Vlachy 
           a schvaľuje 
           Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2009 – o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Spišské Vlachy s účinnosťou od 1. 12. 2009 
 
Hlasovanie: za: 10 
                    proti: 0 
                    zdržali sa hlasovania: 0 
                    nehlasovali: 0 



 
Uznesenie č. 35/5 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
           berie na vedomie 
                     Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi Biskupstvo Spišské Podhradie – 
Školský úrad pod č. 595/2009 o vydanie vyjadrenia k zámeru zriadiť Cirkevnú spojenú školu 
v Spišských Vlachoch a súhlasu na zriadenie Školského klubu detí ako súčasťi Základnej 
školy sv. J. Krstiteľa v Spišských Vlachoch a Základnej umeleckej školy sv. J. Krstiteľa 
v Spišských Vlachoch, organizačnej zložky Cirkevnej spojenej školy v Spišských Vlachoch. 
 
          a schvaľuje vyjadrenie v tomto znení: 
              Mesto Spišské Vlachy dňa 24. 09. 2009 obdržalo Váš list č. 595/2009, 
v ktorom žiadate o vydanie dokladu – vyjadrenie k zámeru zriadiť Cirkevnú spojenú školu 
v Spišských Vlachoch a súhlas na zriadenie Školského klubu detí ako súčasti Základnej školy 
sv. Jána Krstiteľa v Spišských Vlachoch a Základnej umeleckej školy sv. Jána Krstiteľa 
v Spišských Vlachoch ako organizačných zložiek Cirkevnej spojenej školy v Spišských 
Vlachoch. 
              Vaša žiadosť bola dňa 22. októbra 2009 predložená na prerokovanie poslancom 
Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch. Na základe vyššie uvedeného Mestské 
zastupiteľstvo sa vo svojom Uznesení č. 35/5 vyjadrilo nasledovne: mesto Spišské Vlachy 
nemá námietky k Vášmu zámeru zriadiť Cirkevnú spojenú školu v Spišských Vlachoch 
a zároveň súhlasí so zriadením Základnej školy sv. J. Krstiteľa, Základnej umeleckej školy sv. 
J. Krstiteľa a Školského klubu detí ako súčasť Základnej školy sv. J. Krstiteľa ako 
organizačných zložiek Cirkevnej spojenej školy v Spišských Vlachoch. 
 
Hlasovanie: za: 10 
                    proti: 0 
                    zdržali sa hlasovania: 0 
                    nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 35/6 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
         berie na vedomie 
         správy predsedov o činnosti komisií MsZ 
kto: p. Kočiš – prestavba škôlky,  
       p. Chudíková – poriadková komisia,  
       p. primátor v zastúpení – stavebná komisia - žiadosti o odkúpenie pozemkov a 
povolenie prístupovej cesty  
       p. Jánošík – kultúrna komisia – pripravované podujatia na zimu 
        a schvaľuje 
vypisanie verejnej súťaže na základe žiadosti o odkúpenie pozemkov: 
1.  p. Michala Vaľka ml., na Cintorínskej ulici na stavbu rod. domu 
2. p. Slávskeho na ul. Fabiniho na stavbu garáže 
3. p. Mertinko v chat. oblasti Zahurou, za Sabinkou na stavbu chaty 
4. možnosť povolenia prístupovej cesty na základe žiadosti p. Celeca a po preskúmaní 
podrobnejších informácií, ktoré pomôže získať p. Ing. M. Kiššák 
  
Hlasovanie: za: 10 



                    proti: 0 
                    zdržali sa hlasovania: 0 
                    nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 35/7 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
             berie na vedomie 
             - informáciu p. primátora o ďaľšom postupe v programe Leader a o pôsobení vo 
verejno – súkromnom partnerstve – združení ( MAS ) „ Miloj Spiš“   
             - žiadosť p. primátora o zrušenie uznesenia č 31/4 zo dňa 7. 7. 2009 pre 
nesprávnu formuláciu                                                              
             a súhlasí   
     1. so zrušením uznesenia č. 31/4 zo dňa 7. 7. 2009  
     2. so zaradením územia Spišských Vlách do územia pôsobnosti verejno-súkromného 
partnerstva – združenia ( MAS ) „Miloj Spiš“ 
     3. so vsupom mesta Spišské Vlachy do verejno – súkromného partnerstva – združenia ( 
MAS ) „Miloj Spiš“ 
     4.s členským vo výške 1 EURO na občana za rok 2009 
      5. a aby mesto Spišské Vlachy v tomto združení zastupoval p. primátor Ľubomír Fifik                                                                
Hlasovanie: za: 10 
                    proti: 0 
                    zdržali sa hlasovania: 0 
                    nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 35/8 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
          berie na vedomie 
 informácie o stave bytového hospodárstva v meste Spišské Vlachy  
          a schvaľuje 
   záväzok p. primátora vyriešiť nedostatky v hospodárení bytov, t.j. vyriešiť neplatičov a 
zmluvne doriešiť podmienky zaplatenia záväzku voči Bytovému družstvu Spišská Nová Ves 
do konca októbra, čiže ku 31 .10 2009 
 
Hlasovanie: za: 10 
                    proti: 0 
                    zdržali sa hlasovania: 0 
                    nehlasovali: 0 
 
 
Týmto sú podpísané všetky uznesenia. 
Ľubomír Fifik                                                                                                 
primátor  


